
REPLY SLIP 回條       “Motorcycle Show 2016” 香港電單車節 2016 

 
Dear CAM, 

 

This is to confirm that we, as named in # 1 below, wish to reserve a space at the “Motorcycle Show 2016” 

on Sunday 6th November, 2016 at Lung Wo Road, Central between 7.00am and 6.30pm. We understand 

that Bike Club Stands will be FREE as usual, Shop/Distributor Stands will have a nominal contribution 

(HK$1,000.oo) to help cover the Costs of the Show. We agree to follow all Show Rules and Instructions 

from the CAM Organisers as shown in the ‘Show Introduction Letter’ dated 28th June, 2016. We understand 

and accept that failure to adhere to the Rules and Regulations will result in a HK$3,000 Fine. We agree that 

all participants who take part in the Show do so at their own risk, and covered by their own Indemnity 

Insurance.   

 

本 車會 / 公司* (刪除不適用的) 希望參與 2016年 11月 6日於早上 7時至下午 6時 30分在中環龍和道舉行

的“第 11屆香港電單車節”。我們明白，參展車會費用全免，公司則在名義上必須贊助港幣 1,000作為是此

活動的營運費用。我們同意並遵守由主辦方訂立的所有條款及細則，違例者將罰款港幣 3,000。參加者需自己

承擔風險及購買個人賠償責任保險。 

 

1) Name of Club or Shop 車會或公司名稱:   ........................................................................................

                           口 Club  車會  口 Shop 公司 (please  as appropriate 請選擇)       

2) Contact Person’s name 聯絡人: .........................................................................................................           

3) Mobile Tel# 聯絡電話: ……….................................................. (English Speaking please 能說英語)     

4) Email 電郵:                             ............................................................................................................. 

5) Preferred ZONE for your Stand 意願區域* ………..…………………....................................................  

 (*Organizer reserves the right for the final decision最終安排由大會決定) 

6) Signature/Chop簽署 (車會) / 蓋印 (公司**):  …….……………………………..………………………. 

  ( **公司必須加蓋印章 ) 

 

Notes to Applicants 備註: 

As space is limited, it will be allocated on a “first come, first served” basis. To reserve your Exhibit space at 

the Show, please complete this ‘REPLY SLIP’ and submit together with a Cheque (made payable to ‘Ian 

Foster’) by Post to Mr. Ian Foster – CAM Show at 7J Sheung Tsuen, Pat Heung, NTs, Hong Kong.  “No Pay, 

No Play!”  

 

由於場地有限，“先到先得”。公司必須填妥回條，蓋章並連同劃線支票（註明支付 「Ian Foster」）郵寄到 7J 

Sheung Tsuen, Pat Heung, NTs, Hong Kong, Mr. Ian Foster 收，以確認申請。沒有蓋章及支票的將不受理。 

 

All participants who take part in the Show do so at their own risk. "CAM" is a non-profit making Social Club 

not responsible or liable for loss or damage to you, your vehicles, or your property.  

“CAM” 是一間非牟利機構，沒有承擔任何人、車、財物損失的責任。所有參加者必需自行承擔風險。 

 

Submission dead-line for return of ‘Reply Slip’ is 30th June, 2016. 

截止日期為 2016年 6月 30日 

 

See updates at詳情請參閱 www.facebook.com/groups/266557333367383/ 

http://www.facebook.com/groups/266557333367383/

